

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-11-15

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Susanna Mårdbrant (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Filip Zanton

Även närvarande:

Mötet öppnas: 12:25

1 Val av justerare

- John McLelland väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Borgensittning

3.1.1 Lägesrapport

- Allting ser bra ut inför borgensittningen.
- Det finns ett par platser kvar till sittningen. Styrelsen kan marknadsföra sittningen lite till.
- Matpreferenser skall skickas in till borgen på lördag. Sista anmälningdag blir därmed på fredag.

3.1.2 Spexkväll

- Styrelsen håller en spexkväll torsdag den 16e. Tid och plats bestäms.

3.2 Info från husrådet

- Sekreteraren har varit på husråd.
- Hus 18 skall målas om och IT's sektionsrum är först ut. Vecka 48 börjar arbetet och då måste väggarna i Skrubben vara åtkomliga. Detta innebär att allt från väggarna skall tas ner samt att möbler behöver flyttas. Skrubben kommer hålla stängt hela vecka 48 på grund av arbetet. Under tiden kan saker från Skrubben förvaras i ett rum på övervåningen.
- Under husrådet diskuterades även ett förslag om en budget för hus 18. Detta skall gå till mindre inköp till huset, så som skohorn, som annars betalas av privatpersoner. Tanken är att potentiella inköp diskuteras under husråd där alla representerade sektioner är med och röstar om beslutet. Summan av inköpet delas lika på sektionerna och läggs till i kostnaden vi betalar för rummen. Detta skulle handla om runt 200kr per termin per sektion. IT-styrelsen är för förslaget.

3.3 Info från ordföranderådet

- Ordföranden har varit på ordföranderåd.
- Kommunen kommer att hålla en festival på ängen vid Ångströmlaboratoriet och Dag Hammarskjölds väg. Festivalen kommer att äga rum under TDB mottagningen. Detta kommer att påverka nästa års mottagning, bland annat med avseende på säkerheten.
- Sektionernas anslagstavlor i hus 4 kommer att skalas ner. Istället kommer fler TV-apparater i hus 10 sättas upp där sektionerna kan göra reklam för event och dylikt.
- Ordföranderådet diskuterade möjligheten att dekorera polacksbacken med sektionernas loggor, likt Märkesbacken i Linköping.
- UTN skall betala fiket under matteproppen.
- UTN skall börja använda Orbi.
- Det diskuterades om styrelsemedlemmar bör vara FUM ledamöter. Argumentet är att styrelsen skulle få bättre insikt om vad som händer under FUM mötena. IT styrelsen kommer inte att aktivt jobba för detta, men instämmer att om ingen annan medlem blir vald till FUM ledamot under stormötet så bör en styrelsemedlem ta platsen.
- Ett par sektioner vill stötta musikhjälpen genom att designa ett märke och sälja detta. IT-styrelsen är för.
- UTNs ordförande uppmanar styrelsemedlemmar som vill ha intyg på sitt styrelsearbete kontaktar sin egen styrelses ordförande och inte UTN.

3.4 Stormötet

3.4.1 Påminnelse testamenten

- Ordföranden påminner styrelsen att skriva sina testamenten.

3.4.2 Påminnelse verksamhetsberättelse

- Ordföranden påminner posterna att skicka en lista på event och dylikt de hållt i under året.

3.4.3 Pizza

- Kassören har fortfarande strul med det nya faktureringsystemet. Detta betyder att sektionen ligger ute med en del pengar.
- Sportchefen, som ansvarar över pizzorna till stormötet, uppmanas hålla en bra budget.
- Pizzalänken skall komma upp nästa vecka.

3.5 Guldmedalj forts.

- Styrelsen kollar på de nomineringar som har kommit in.
- Styrelsen kommer avvakta lite till om valet av nominering.

3.6 Dagens frukt

- Bigaråer.

4 Övriga frågor

- Inga övriga frågor.

Mötet avslutas: 13:04

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: John McLelland (justerare).